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شهرک های »پردیس و صدرا« شهر 
کرمانشاه از بن بست خارج می شود

شــهردار کرمانشــاه با اشــاره به احداث مسیر جدید 
شــهرک های پردیس و صدرا به کمربندی غربی شهر 
کرمانشــاه، گفت: این ۲ شــهرک با احداث این مسیر 
از بن بســت و ترافیک شــدید ورودی و خروجی این 
شهرک خارج می شوند .نادر نوروزی شهردار کلانشهر 
کرمانشــاه اظهار کرد: با توجه به ترافیک شــدید تنها 
ورودی و خروجی شــهرک های پردیــس و صدرا باید 
فکری برای این مساله می شد. وی ادامه داد: در همین 
راستا براساس مطالعات انجام شده احداث مسیر ترددی 
از انتهای این شــهرک ها به کمربندی غربی در دستور 
کار قرار گرفت.شهردار کلانشهر کرمانشاه تصریح کرد: 
بر اســاس بازدیدها و برآوردهــای انجام گرفته احداث 
این مســیر ۲ الی ســه ماه زمان خواهد برد. وی ادامه 
داد: اعتبــارات عمرانی لازم این پروژه در برنامه بودجه 
سال جاری اندیشیده شده است، که پس از تامین اعتبار 

مراحل اجرایی این پروژه آغاز شده است.

کشف 400 کیلو موادمخدر در فارس
طــی ۲عملیات جداگانه که یکی از آنها با همکاری بین 
فرماندهی انتظامی اســتان های فــارس و مرکزی بود، 
ماموران پلیس موفق به کشــف بیش از ۴۰۰ کیلوگرم 
موادمخدر در داراب و خرمبید شــدند. فرمانده انتظامی 
اســتان فارس  در تشــریح یکی از عملیات های کشف 
موادمخدر بــه خبرنگاران گفت: روز گذشــته ماموران 
پلیس مبارزه با موادمخدر اســتان با همکاری کارکنان 
انتظامی شهرستان داراب، موفق به شناسایی یک خودرو 
و کشف مقادیری موادمخدر از آن شدند.سردار رهام بخش 
حبیبی افــزود: به دنبال ظنین شــدن ماموران به یک 
دستگاه خودروی زانتیا در محور مواصلاتی بندرعباس به 
داراب، دســتور ایست برای راننده صادر و با بی اعتنایی 
او مواجه شــد.حبیبی گفت: قاچاقچی مورد نظر بعد از 
طی مســافتی، خودرو را رها کرده و با توجه به وضعیت 
جغرافیایی منطقه، متواری شد.فرمانده انتظامی فارس 
گفت: ماموران در بازرســی از این خودرو ۲۳۰ کیلوگرم 
موادمخدر از نوع تریاک کشف کردند.حبیبی خاطرنشان 
کرد که تلاش برای دستگیری فرد قاچاقچی، همچنان با 

جدیت ادامه دارد.
 کشــف موادمخدر با همکاری پلیس استان 

مرکزی
جانشــین فرمانده انتظامی اســتان فارس نیز گفت: به 
دنبال اعلام پلیس مبارزه با موادمخدر اســتان مرکزی 
در خصوص شناســایی یک خودرو سواری »ریو« حامل 
موادمخدر در مسیر یزد به شیراز، موضوع در دستورکار 
پلیس فارس قرار گرفت.سردار یوسف ملک زاده ادامه داد: 
ماموران انتظامی شهرستان خرمبید پس از هماهنگی با 
مرجع قضائی با برپایی تور ایست و بازرسی مقطعی موفق 
شــدند خودروی مورد نظر را شناسایی کنند.وی با بیان 
اینکه راننده خودرو در مواجهه با دســتور ایست پلیس 
اقدام به فرار کرد اما پس از طی مسافتی تعقیب و گریز 
ماموران موفق شدند با اقدامات فنی و تخصصی خودرو 
را توقیف و راننده را دســتگیر کنند.این مقام انتظامی 
اضافه کرد: در بازرسی از این سواری ۱۵۰ کیلو حشیش 
و ۲۷کیلو و ۸۰۰ گرم تریاک و مجموعا ۱۷۷ کیلو و ۸۰۰ 

گرم موادمخدر کشف شد. .

مدیرکل بیمه سلامت کرمانشاه خبر داد؛
حمایت بیمه سلامت کرمانشاه از 

بیماران خاص و صعب العلاج
مدیرکل بیمه سلامت استان کرمانشاه از حمایت بیمه 
سلامت کرمانشاه از بیماران خاص و صعب العلاج شامل 
۲۷ نوع بیماری خبــر داد.رضا تحویلیــان اظهار کرد: 
صندوق بیماران خاص، صعب العلاج و نادر با اختصاص 
پنج هزار میلیارد تومان برای اولین بار در کشــور توسط 
سازمان بیمه ســلامت راه اندازی شده است. وی افزود: 
صندوق حمایت از بیماران خاص برای ۲۷ نوع بیماری 
مانند ام. اس، پروانه ای، سرطان، پیوند کلیه و… تشکیل 
شده و بیماران کرمانشاهی نیز می توانند از خدمات آن 
بهره مند شوند.مدیرکل بیمه سلامت استان کرمانشاه 
تصریح کرد: بیماران می توانند با مراجعه به معاونت درمان 
دانشگاه علوم پزشکی کرمانشاه و واحد بیماری های خاص 
با ارائه مدارک ثبت نــام کرده و از خدمات این صندوق 
بهره مند شوند.تحویلیان بیان کرد: افرادی که تاکنون نیز 
زیر پوشش بیمه سلامت نبوده اند نیز می توانند از خدمات 

صندوق بیماران خاص استفاده کنند.

هیچ دانشجو و دانش آموزی در 
هرمزگان بازداشت نیست 

 رئیــس کل دادگســتری هرمــزگان گفــت: هیچ 
دانشــجویی از دانشــگاه های هرمــزگان نداریم که 
در بازداشــت باشــد. مجتبی قهرمانــی رئیس کل 
دادگســتری هرمزگان درباره شمار دستگیرشدگان 
اغتشاشات اخیر در این استان اظهار کرد: در مجموع 
۱۶ نفــر اکنــون در ارتباط با اغتشاشــات اخیر در 
هرمزگان بازداشــت هستند و مابقی دستگیرشدگان 
بــا قید وثیقــه و ضمانــت آزاد شــده اند.وی افزود: 
کیفرخواســت بازداشت شــدگان نیز صادر و به آنها 
ابلاغ شده اســت. قهرمانی تصریح کرد: اولین جلسه 
دادگاه متهمین اغتشاشات اخیر روز پنجشنبه هفته 
آینده با حضور وکلایشــان برگزار خواهد شد.رئیس 
کل دادگســتری اســتان هرمزگان خاطرنشان کرد: 
هیچ دانش آموز و دانشــجویی اکنــون در هرمزگان 
در بازداشت نیست.مجتبی قهرمانی همچنین درباره 
پرونده شهادت بسیجی مدافع امنیت مجتبی امیری 
دوماری که به دست اغتشاشگران در قشم به شهادت 
رســیده است نیز اظهار داشــت: عوامل شهادت این 
شهید والامقام تحت تعقیب هستند و روند رسیدگی 
به موضوع تا دســتگیری جنایتکاران و مجازات آنها 

ادامه خواهد داشت.

خبر

سلب امتیاز اراضی واگذار شده به 
پروژه های راکد صنعتی در بندرعباس

دادســتان مرکز هرمزگان از صدور دستور قضایی 
برای سلب امتیاز اراضی واگذار شده به پروژه های 

راکد صنعتی در بندرعباس خبر داد.
دادســتان عمومی و انقلاب مرکز استان هرمزگان 
در جریان بازدید از شــهرک هــای صنعتی خلیج 
فارس و بوســتانو در اطراف بندرعباس بر مراحل 
تکمیــل و احداث واحدهای جدید تولیدی نظارت 

نمود.
علیرضــا احمدی منش همچنین بــر لزوم اجرای 
کامل تعهدات توسط سرمایه گذاران و پیمانکاران 
و تسریع در روند تکمیل و بهره برداری به موقع از 

این پروژه ها تأکید کرد.
احمدی منش یادآور شــد: دستگاه قضایی استان 
هرمزگان در راستای عمل به منویات رهبر معظم 
انقلاب اســلامی و سیاست های ابلاغی ریاست قوه 
قضاییه، رویکرد حمایتی را در دستور کار خود قرار 
داده اســت و بر این اســاس، تمامی مجموعه های 
اقتصادی، صنعتی و تولیدی از حمایت های حقوقی 

و قضایی بهره مند هستند.
دادســتان مرکز اســتان هرمــزگان همچنین با 
اشاره به اینکه متأســفانه برخی از افراد سال های 
متمادی اســت که زمیــن هایی را بــرای ایجاد 
واحدهای تولیــدی دریافت نموده اند ولی از عمل 
به تعهداتشــان ســر باز می زنند، از صدور دستور 
قضایی برای ســلب امتیاز اراضی واگذار شــده به 
پروژه های راکد صنعتی بر اســاس مفاد قرارداد و 

تحویل آنها به متقاضیان جدید خبر داد.

استاندار خوزستان تاکید کرد
دستفروشان و بازارچه های درون 

شهری ساماندهی شوند
استاندار خوزستان با تاکید بر ضرورت ساماندهی 
دستفروشان و بازارچه های درون شهری گفت: در 
این راستا کارگروهی جهت ساماندهی دستفروشان 
و بازارچه های درون شهری در شهر اهواز تشکیل 
شــد و بنا اســت تا با همکاری شــهرداری اهواز 
وضعیت دستفروشان و بازارچه ها جهت بهره وری 

مردم و ادامه فعالیت اصناف تشکیل شود.
صادق خلیلیان در نشســت شــورای گفت وگوی 
دولــت و بخش خصوصی که امروز یکشــنبه ۲۲ 
آبان ماه برگزار شد، با تاکید بر ضرورت ساماندهی 
دستفروشــان و بازارچه های درون شــهری اظهار 
کرد: در این راســتا کارگروهی جهت ســاماندهی 
دستفروشــان و بازارچه هــای درون شــهری در 
شــهر اهواز تشکیل شــد و بنا است تا با همکاری 
شهرداری اهواز وضعیت دستفروشان و بازارچه ها 
در جهت بهره وری مــردم و ادامه فعالیت اصناف 

تشکیل شود.
به گزارش ایســنا به نقل از پایگاه اطلاع رســانی 
فعال ســازی  از  وی  خوزســتان،  اســتانداری 
کارگروه ســاماندهی دستفروشان و بازارچه ها در 
شهرســتان ها خبرداد و بیان کرد: اولویت با شهر 
اهواز است اما به فرمانداران شهرستان ها نیز ابلاغ 
خواهد شــد تا این کارگروه در سطح شهرستان ها 

جهت ساماندهی دستفروشان فعال شود.
در این جلســه موارد دیگــر از جمله قراردادهای 
پروژه های غیــر عمرانی بخش خصوصی و تعدیل 
بیمه های اخذ شده  سازمان تامین اجتماعی از این 
پروژه ها نیز مطرح و بنا شــد تــا ضمن مکاتبه ای 
که با معاون اول رئیس جمهور انجام می شــود از 
حقوق پیمانکاران بخش خصوصی که فعالیت های 
مرتبط با طرح های عمرانی، غیر عمرانی و خدماتی 
را برای شــرکت های مختلف از جمله نفت انجام 

می دهند، دفاع شود.

خبر

مدیر عامل شــرکت قطار شهری مشهد با 
اشــاره به اینکه یکــی از اتفاقات خوب در 
کشــور تولید ریل ملی اســت، اظهار کرد: 
خوشبخانه با فعالیت هایی که شرکت ذوب 
آهن اصفهان داشــته ۲ نوع ریل ملی تولید 
شده که توانسته  اســتانداردهای جهانی را 

دریافت کند.
کیانــوش کیامرزدر مراســم انعقاد ســند 
همکاری تولید ریل ملی با ذوب آهن اصفهان 
برای متروی مشهد که در شهرداری مشهد 
برگزار شد، با اشــاره وضعیت قبلی واردات 
خطــوط ریلی تصریح کــرد: ریل های ملی 
پایه گــذار ریل هــای قطار شــهری تهران، 
مشهد و اصفهان بوده و مشهد، پیشگام در 
ارتقاء ســطح ریلی در کشور است. تا سال 
گذشــته ما خطــوط ریلــی را از اروپا وارد 
می کردیم که امیدواریــم پس از این ریلی 
از خارج کشــور خرید و وارد نشــود. انعقاد 
این سند همکاری راهی برای همکاری های 

بیشتر ما با ذوب آهن اصفهان خواهد بود.
مدیر عامل شرکت قطار شهری مشهد بیان 
کرد: اجرای فاز یک از خط سه مترو مشهد 
اولویت ماســت که این مســیر حرم مطهر 
رضــوی را بــه مبادی ورودی شــهر یعنی 
راه آهن، فرودگاه و پایانه مســافربری مشهد 

متصل می کند.
ایمان فرهمندی، رئیس کمیسیون عمران، 
حمل ونقل و ترافیک شورای اسلامی مشهد، 
در ادامه این مراســم اظهار کرد: خرسندیم 
که امــروز در تهیــه دســتاوردهای مهم 
جمهوری اسلامی ایران در راستای استقلال 
ملی و اقتصادی کشــور مفید واقع شدیم. 
مشــهد به عنوان یکی از اولین بهره برداران 
ریل ملی محسوب می شود. برای تکنولوژی 
ایــن موضوع و به ثمر نشســتن آن هزاران 

ساعت کار کارشناسی صورت گرفته است.
وی افزود: بسیار مفتخریم که از این ریل در 

مشهد استفاده می شــود و از این طریق به 
توســعه این دانش در کشور کمک خواهیم 
کرد. قطعا این اقدام منجر به ارتقاء ســطح 
کیفــی و تنوع محصــولات در حوزه فولاد 

کشور خواهد شد.
و  عمــران، حمل ونقل  کمیســیون  رئیس 
ترافیک شورای اســلامی مشهد بیان کرد: 
فولاد از منابع داخلی کشــور اســتحصال 
می شود. ما شــاهد محصولی نهایی در این 
حوزه هســتیم کــه جایگزیــن محصولات 
رده میانی شــده اســت. محصول خروجی 
قابلیت بهره برداری بیشــتری دارد و ارزش 
افزوده مضاعفی نیز از آن حاصل می شــود 
که موجب استفاده بهتر از منابع ملی کشور 

خواهد شد.
فرهمندی با اشاره به رویکرد شورای ششم 

و مدیریت شهری عنوان کرد: شورای ششم 
و مدیریت شــهری خود را متعهد می داند 
که همه ظرفیت ها را به سمت منابع داخلی 
سوق دهد. این رویکرد در تامین محصولات 
مورد نیاز مرتبط با مدیریت شــهری اعمال 
خواهد شد. باید از آن در حوزه های دانش و 

فناوری و توسعه دانش کمک کنیم.
 ذوب آهن اصفهان رتبه ۱۰ تولید را 

در جهان دارد
 ایــرج رخصتــی، مدیر عامــل ذوب آهن 
اصفهان، در این مراســم خاطرنشــان کرد: 
قبــل از انقلاب تولید مــا  ۵۰۰ هزار تن با 

یک کوره بود.
 در ســال ۱۳۶۲ کوره شــماره ۲ در خط 
تولید قــرار گرفت که این مقدار به بیش از 
یک میلیون افزایش پیــدا کرد و در اواخر 

دهه ۸۰ ظرفیت ذوب آهن به ســه میلیون 
و ۶۰۰ تن رســید. امروز  شرکت ذوب آهن 
ظرفیت ســه میلیون تن تولید را پیگیری 
می کند و ما از برنامه تکلیفی ۶ ماه اول سال 

خود نیز جلوترهستیم.
وی ادامــه داد:  به ازای هــر یک کیلومتر 
مترو در کشــور عددی حــدود ۵۰ میلیون 
دلار باید هزینه شــود تا قابلیت اســتفاده 
مسافر پیدا کند. ذوب آهن کیفیت پایداری 
دارد که از نســل های گذشــته به دست ما 
رسیده و اعتقاد داریم امانت آیندگان است. 
همچنین ما در دنیا رتبه ۱۰ تولید را داریم 
که از طرفی  نیز تولیدات ما به ۲۰ کشــور 
در ســطح جهان صادر می شود. ذوب آهن 
ایــران علاوه بر اســتانداردهای ملی دارای 

استانداردهای بین المللی نیز است.

مدیر عامل شرکت قطار شهری مشهد: 

ریل ملی استانداردهای جهانی را دریافت کرده است

رییس سازمان مدیریت آرامســتان های شهرداری کرج 
گفــت: از ابتدای ســال تا ۲۰ آبان، ۸ هــزار و ۱۵۷ نفر 
در آرامســتان های بهشت سکینه )س( و بهشت علی )ع( 

دفن شده اند.
محمد محمودی نژاد در نشســت خبری صبح امروز ۲۱ 
آبان ماه با اشــاره به تعداد فوتی های ســال جاری اظهار 
کــرد: از اول فروردین تا ۲۰ آبان ماه در مجموع ۸ هزار و 
۱۵۷ نفر در آرامستان های بهشت سکینه )س( و بهشت 
علی )ع( که زیر مجموعه شهرداری کرج است دفن شده 

اند.
وی ادامه داد: از این تعداد ۴هزارو ۴۷۱ نفر مرد، ۲ هزارو 

۷۴۶ مورد زن و ۹۴۰ مورد نوزاد بوده  است.
وی توضیــح داد: ۵هــزارو ۹۴۹ مورد از ایــن متوفیان 
در داخــل آرامســتان های کــرج، ۲۷۴ مورد در ســایر 
آرامستان های البرز و هزارو ۹۳۴ نفر هم در سایر شهرها 

دفن شده اند.
وی با اشــاره با اینکه آرامستان بهشت سکینه )س( ۴۲ 
قطعــه دارد، ادامه داد: روزانــه بین ۳۰ تا ۳۵ نفر در این 

آرامستان دفن می شوند.
وی در پاســخ به قیمت قبر در آرامستان بهشت سکینه 

)س( توضیح داد: با افزایش ۱۵ درصدی امســال، قیمت 
قبر در قطعات مختلف از یک میلیون و ۸۰۰ هزار تومان 

تا حدود ۲۳ میلیون تومان است.
این مســئول تاکیــد کرد: البته از افــراد بی بضاعتی که 
بــه عنوان مثــال از کمیته امداد معرفی می شــوند هیچ 

هزینه ای دریافت نمی شود.
وی در پاسخ به اینکه آیا در کرج مانند برخی از شهرها با 
پدیده دلالی قبر با قیمت های نجومی از طرف برخی افراد 
مواجه هستیم، گفت: فروش قبر مکروح است و فردی که 

قبری را خریده صرفا مجاز اســت که آن را به وابستگان 
درجه یک خود واگذار کند و به هیچ عنوان نمی تواند آن 

را به نفر دیگری بفروشد.
محمــودی نژاد در بخش دیگــری از صحبت های خود با 
اشــاره به مشــکل جدی کمبود آب در آرامستان بهشت 
سکینه)س( توضیح داد: متاسفانه با مشکل جدی کمبود 
آب برای آبیاری فضای ســبز مجموعه مواجه هســتیم و 
علی رغــم مکاتبات صــورت گرفته، موفق بــه دریافت 

انشعاب نشده ایم.
رییس ســازمان مدیریت آرامســتان های شهرداری کرج 
گفت: در حال حاضر از توان مناطق دهگانه برای آبیاری 

فضای سبز استفاده می کنیم.
این مســئول اضافه کرد: متاســفانه به خاطر کمبود آب، 
برخــی خانواده ها برای آبیــاری درختان اطــراف قبور 
عزیزانشان از آب سردکن های آرامستان استفاده می کنند.

محمودی نژاد در پاسخ به اینکه آیا طرح تامین ۲۰ درصد 
از بــرق این مجموعه از طریق پنل خورشــیدی اجرایی 
شــده، گفت: قرار بود ۲۰ درصد برق آرامســتان با پنل 
خورشیدی تامین شود، مکاتباتی در این خصوص صورت 

گرفته و امیدواریم به زودی اجرایی شود.

رییس سازمان مدیریت آرامستان های شهرداری کرج:

دلالی قبر نداریم


